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Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

Radny JAN ŚCISEŁ 

 

Wiceprzewodniczący Rady Ja mam następujące pytanie do Pana Burmistrza i jednocześnie 

chciałem przekazać informację tutaj całej Wysokiej Radzie, bo na Komisji Budżetowej gościliśmy 

tutaj Prezesa PGK i radni na tej komisji otrzymali informacje na temat procedury zatwierdzania 

nowych taryf na wodę. Zupełnie w tej chwili będzie się to odbywało poza Radą a taryfa będzie 

zatwierdzana na 3 lata przez powołaną nową spółkę” Wody Polskie”. Dostaliśmy taką informację, z 

którą chcę się podzielić z Państwem, że cena wody w ciągu 3 najbliższych lat w Lubartowie ma 

wzrosnąć o 16% natomiast cena ścieków wg tej nowej taryfy, w ciągu 3 najbliższych lat wzrośnie 

36%. Mówiąc językiem informatycznym są to, czekają nas mieszkańców Lubartowa no można 

powiedzieć mega czy giga podwyżki w stosunku do inflacji, która obowiązuje. Wszyscy wiemy co 

jest przyczyna tych podwyżek, bo po prostu do kosztów spółki wkracza amortyzacja naliczana z 

majątku, który przybył w tej spółce. I to rozumiemy natomiast Pan Burmistrz na tej Sali deklarował, 

że będzie robił wszystko, żeby możliwie ograniczyć te podwyżki. Liczyliśmy się z nimi ale nie 

myśleliśmy, że będą one tak wielkie, bo są wielkie naprawdę. I Panie Burmistrzu w kontekście 

tego co mówił Pan Prezes a mówił tak, że spółka ma możliwości, żeby poszukiwać 

oszczędności, to chciałbym się zapytać, bo to jest nasza spółka miejska czy próbował Pan, czy 

ewentualnie zamierza Pan próbować wpłynąć na kształt tej taryfy, żeby w jakiś sposób te 

podwyżki ograniczyć? Czy już ta taryfa po prostu w takim kształcie będzie zatwierdzona i będzie 

obowiązywała? Dziękuję. 

 


